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Адрес GPBAX GmbH
Hub 3 
5273 Roßbach

Телефон 0043 650 8283974

Интернет www.gpbax.com

 

Год основания 2020

Экспортный Уровень 100 %

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Manuel Bernroitner 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of ceramic (enamel-based) inkjet digital printing machines for glass. Our machines are suitable for
decoration, track and trace applications and for measuring:

Pharmaceutical packaging: ampoules, vials, syringes ...
Drinking Glasses
Glass cookware
Opal glassware
Enamelled ceramic
Borosilicate glassware:

Measuring cylinder
Burettes
Pipettes
Volumetric flask
and much more

 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Our unique technology aims to make the production of all hollow glassware producers more flexible and simplified. Our focus lies in ceramic (enamel-
based) inkjet printing, which is highly durable and can print serialization data, QR-Codes, DataMatrix-Codes, and small logos on all kinds of glassware.
Our machines are developed and manufactured as per our customer's requirements, making them perfect for their specific purpose. 
Notably, our machines are used for track and trace/serialization on pharmaceutical glassware, which improves patient safety and production reliability. 
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They are also used for printing on laboratory glassware. Contact us to learn more about our innovative solutions.

Company Profile of GPBAX GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

powered by www.glassglobal.com



Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH
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